
PvdA, CDA en VVD blaffen hard, maar bijten niet 

Een motie van wantrouwen, daar leek het op bij het lezen van de overwegingen 
van de PvdA, CDA en VVD over het collegebesluit ten aanzien van de 
locatiekeuze voor Skaeve Huse. In het kort kwam het er op neer dat het college 
zijn werk niet goed heeft gedaan. Zware woorden dus, echter zonder gevolgen; 
het besluit van het college mag gewoon worden uitgevoerd, alleen wel 
zorgvuldiger...  

De fracties van de coalitiepartijen blaffen heel hard, laten hun tanden even 
zien, maar gaan daarna weer over tot de orde van de dag. Dit terwijl het 
collegebesluit niet voldoet aan de kaders die ze zelf hebben gesteld. Kaders die 
GroenLinks destijds niet heeft ondersteund. Wij zijn van mening dat er gebruik 
moet worden gemaakt van bestaande panden op meerdere locaties in de buurt 
van het centrum. Zoals de voormalige brandweerkazerne of leeg staande 
kerken of schoolgebouwen. Dit is een goedkopere oplossing en ook snel te 
realiseren. Het plaatsen van wooncontainers op de gekozen locaties 
daarentegen is duur en er kan wel twee jaar aan procedures aan vooraf gaan. 
Vervolgens is het ook nog maar de vraag of daklozen hier hun thuis zullen 
vinden, omdat de leefomgeving van deze doelgroep het centrum en de directe 
omgeving van het centrum betreft.        

Dat de wethouder opgelucht was dat hij er tijdens de raadsvergadering zonder 
verdere kleerscheuren vanaf kwam, bleek wel uit het gemak waarmee hij de 
motie van de coalitiepartijen omarmde. De fractie van GroenLinks heeft 
ingestemd met een andere motie, van de Partij van Lokaal Maatwerk, om de 
aanwijzing van de Turfweg en Wielstraat als locatie op te schorten. Deze motie 
kreeg geen meerderheid. De motie van de coalitiepartijen werd wel 
aangenomen. Alleen GroenLinks, de SP en PvLM stemden tegen.  
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Zorgbehoefte versus budget 

De Doetinchemse Keuze, zo heet het 
document dat op 19 december voorlag 
en waarmee de raad kaders vaststelt 
waarbinnen de overdracht van taken 
van het Rijk naar de gemeente wordt 
geregeld. Het gaat daarbij om 
jeugdzorg, buurt- en thuiszorg en de 
activering vanuit bijstand naar werk. 
Een grote operatie die op 1 januari 
2015 zal plaatsvinden. Op zich een 
goede ontwikkeling, want op deze 
manier heb je meer invloed op de 
directe leefomgeving van inwoners. De 
keerzijde van het verhaal is dat het 
kabinet van PvdA en VVD er meteen op 
bezuinigt; 'want het zal vast wel 
goedkoper zijn'. Misschien is dat waar, 
maar laat de overdracht eerst 
uitwerken en als we het als gemeente 
beter en goedkoper doen, tel dan je 

winst. Voor GroenLinks staat de 
zorgbehoefte voorop en niet het 
budget. Voor ons reden om een 
amendement van de SP hierover te 
steunen. PvdA en VVD steunden dat 
amendement niet, het CDA wel, maar 
daarmee kreeg het helaas geen 
meerderheid.  
Een aantal lastige overwegingen 
binnen De Doetinchemse Keuze waren 
in de vorige raadsvergaderingen al 
besproken. De laatste werd geregeld 
vlak voor de vergadering: IJsselkring 
wordt wel opgeheven, maar er komt 
een nieuwe zelfstandige organisatie, 
waarin de werkzaamheden van deze 
organisatie worden ondergebracht. 
Het college wilde dit in de 
gemeentelijke organisatie 
onderbrengen, maar de raad is daar, 
op initiatief van GroenLinks, niet in 

meegegaan. Professionals moeten 
hun eigen afweging kunnen maken 
ten aanzien van vragen rondom zorg 
en niet door de gemeente 
rechtstreeks aangestuurd worden hoe 
ze moeten werken. Daarmee was de 
laatste angel uit de discussie en is de 
Doetinchemse Keuze raadsbreed 
aangenomen. Nu aan de slag; er is 
nog veel te doen! De uitwerking zal in 
2014 nog vaker terugkomen, de 
discussie over het budget 
waarschijnlijk ook. 

Armoede: aanpakken! 

Naar aanleiding van een onderzoek 
naar armoede in de gemeente 
Doetinchem is er een beleidsplan 
armoedebestrijding opgesteld. Dit 
werd tijdens de raadsvergadering van 
30 januari behandeld. 
GroenLinks heeft er bij het college op 
aangedrongen er alles aan te doen 
om ervoor te zorgen dat mensen 
kunnen blijven meedoen in de 
samenleving. Ook als het nodig is om 
daarbij 'burgerlijk ongehoorzaam' te 
zijn wanneer andere overheden hun 
boekje te buiten gaan. Dat gebeurt 
onder andere bij de belastingdienst 
die tegen afspraken in geld vordert, 
ook wanneer daarbij het bestaans- 
minimum van mensen in gevaar komt. 
Hoewel Staatssecretaris Jetta Klijnsma 
aangeeft dat het doel van het kabinet 
is dat er geen mensen door het 
vangnet vallen, is het juist dit kabinet 
dat grote gaten in dat vangnet knipt. 
Sinds GroenLinks vijf jaar geleden het 
initiatief nam voor een luisterzitting 
over het minimabeleid voert 
Doetinchem een goed 
armoedebeleid. Het recente 
onderzoek naar armoede toont echter 
aan dat in Doetinchem iets minder 
mensen kunnen meedoen dan in 
andere gemeenten. 
Aanpakken dus! Samen met de fractie 
van de SP hebben we een aantal 



19 maart gemeenteraadsverkiezingen 

Doetinchem socialer en groener! Daar zetten de raadsleden van GroenLinks 
Doetinchem zich continu voor in. Binnenkort kiezen de inwoners van de 
gemeente Doetinchem een nieuwe gemeenteraad. Hoe wij Doetinchem 
socialer en groener willen maken staat omschreven in ons 
verkiezingsprogramma “Sociaal en Groen Doetinchem” in 14 duidelijke 
speerpunten. Het verkiezingsprogramma is te lezen op onze volledig 
vernieuwde website: doetinchem.groenlinks.nl.  

De eerste acht kandidaat raadsleden op onze lijst zijn: 1 Frans Langeveld, 
2 John Westerdiep, 3 Rob van Dillen, 4 Joost van der Walle, 5 Sevda Bali, 6. 
Anne Marie Kamphuis, 7 Hans Jonker en 8 Martin Haan.  

Wil je met ons in gesprek over een socialer en groener Doetinchem? Wij zijn 
22 februari in Dichteren en op de Huet en 1 maart in Wehl en Gaanderen. Op 
8 maart fietsen we door heel Doetinchem en op 15 maart staan we op het 
Simonsplein. Op onze website staan de meest actuele locaties en tijdstippen. 
Hier staan ook alle lijstrekkersdebatten vermeld. 

GroenLinks: meer aandacht voor mensen, minder asfalt en beton. We 
werken aan zorg op maat en maken werk van duurzaamheid. 
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moties en amendementen ingediend 
om het armoedebeleid te verbeteren. 
En met succes! Regelingen worden 
uitgebreid zodat alle huishoudens met 
een inkomen tot 130% van het sociaal 
minimum in aanmerking komen, de 
gemeente neemt de kosten voor 
huisvesting van de Voedselbank voor 
haar rekening en er blijft maatwerk 
voor zorgkosten mogelijk. Ook komt er 
een onderzoek naar een 
inkomensafhankelijke pas, waardoor 
ook kinderen uit gezinnen met 
armoede kunnen meedoen aan sport 
en cultuur, zonder een stempel 
opgedrukt te krijgen. In plaats van een 
onderzoek hadden wij graag gezien dat 
de pas direct zou worden ontwikkeld. 
Na anderhalf uur discussie bleek een 
onderzoek echter het hoogst haalbare 
dat op brede steun van de fracties kon 
rekenen. Na de verkiezingen moet wel 
blijken wat die steun nog waard is. 

Gulle gift Stadsfeest 

Terwijl er zo'n anderhalf uur moest 
worden gestreden om het 
beleidsplan armoedebestrijding te 
verbeteren, werd voor het Stadsfeest 
zonder morren de knip getrokken. 
PvdA, CDA en VVD en twee 
eenmansfracties steunden het 
voorstel van het college om een 
eenmalige extra subsidie van 
€24.631,- te verstrekken. Met dit 
bedrag kan het tekort worden 
weggewerkt dat is ontstaan na een 
vermeende diefstal uit de kluis van 
de Catharinakerk tijdens de laatste 
editie van het Stadsfeest. Om voor 
die subsidie in aanmerking te komen 
moet de organisatie ook nog een 
tekort van €30.000,- op de begroting 
wegwerken. 
GroenLinks vindt dat het Stadsfeest 
absoluut een meerwaarde heeft voor 
Doetinchem en de regio, maar dat 
wil niet zeggen dat de gemeente 
zonder meer moet bijspringen 
wanneer er een tekort is. Het college 
heeft al vaker een extra subsidie 
gegeven om een tekort van het 
Stadsfeest weg te werken.  
We hebben een amendement 
ingediend om het bedrag van de 
eenmalige subsidie in vijf jaar tijd in 
mindering te brengen op de jaarlijkse  

 

structurele subsidie. Het CDA 
reageerde met de opmerking dat de 
organisatie op die manier wordt 
gestraft voor de diefstal. Die mening 
delen wij niet. Iedereen moet 
bezuinigen en een bedrag van 
€5000,- op een totale begroting van 
€130.000,-  mag voor de organisatie 
van het Stadsfeest toch geen 
probleem zijn? Door het bedrag 
'gewoon' te schenken worden alle 
inwoners van de gemeente 
Doetinchem getroffen. Bovendien is 
het niet eerlijk voor de organisatie 
van Theaterfestival Buitengewoon, 
dat tevergeefs om een extra subsidie 
heeft gevraagd in verband met het 
wegvallen van een provinciale 
subsidie. 

In Memoriam: Willem Pasman 

Op 15 december 2013 is Willem 
Pasman overleden. Hij was al enige tijd 
ziek. Het overlijden van Willem 
betekent het verlies van een prettig 
persoon met een groot gevoel voor 
humor. Zijn vastberadenheid en 
onstuitbare energie, waarmee hij zich 
inzette voor de bescherming van 
waardevolle bomen, is een groot 
gemis. Daarmee dwong hij respect af 
en heeft hij erg veel bereikt. Als blijk 
van waardering daarvoor hebben we 
op donderdag 21 november een Groen 
Lintje aan Willem uitgereikt. In ons  

 

fractiebericht van december hebben 
we daar aandacht aan geschonken. 
Op het moment van het overlijden 
van Willem was het fractiebericht al in 
productie en distributie en kon het 
helaas niet meer worden aangepast.  
Willem is begraven op de 
Natuurbegraafplaats Slangenburg. We 
wensen Carla, familie en vrienden van 
Willem heel veel sterkte bij de 
verwerking van dit enorme verlies en 
zullen de herinneringen aan Willem 
koesteren. Gelukkig zal zijn werk voor 
de Bomenstichting Achterhoek 
worden voortgezet. 
http://bomenachterhoek.blogspot.nl 
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